



مرحباً بكم . . . في فنادق ايواء

فنادق ايواء تتميز بالفخامة والاستثنائية وتتميز بتصاميم فريدة وأثاث عصري وقاعات فسيحة و معارض فخمة وخدمات تقديـم الطعـام والتـي تجمـع بيـن الخدمـات الخاصـة والبيئة المريـحة، كمـا نتميـز بإطلالات الرائعـة لمواقعنـا التـي تشعرك بأنـك فـي منزلـك.

WELCOME...

to EWAA HOTELS

Luxurious and dedicated group of Hotels & Resorts with inspiring architecture, advanced air-conditioned rooms & apartments, spacious conference halls, magnificent exhibition centers and catering services combining incredible customized services and an amazing environment with extravagant views from our iconic locations that makes our valued guests feel like home.



فندق ايواء اكسبريس - الجوف (الموقع)

يتمتع فنــدق ايواء اكسبريس - الجوڧ بموقــع استراتيجي في حي الفيصيلة تقاطع طريق الملك فهـد بـن عبـد العزيز مع طريق الملك فالد - سكاكا حيث انــه بالقــرب مــن مركــز الجــوڧ بــلازا، و يبعــد 20 كم عن مطار الجوڧ و 1.0 كيلــو متــر عــن مناطــق المطاعــم المحيطة بالفنـــة و

و موقعه الاستراتيجي يفضله الكثير مـن الـزوار ممـا يسـهـل عليهـم الوصـول لكثيـر مـن المراكـز المهمـه محيـط الفنــــــق

" Everything right where you need it "

EWAA Express Hotel - Al Jouf (LOCATION)

Ewaa Express Hotel - Al-Jouf has a strategic location in Al-Faisalah neighborhood, the intersection of King Fahd Bin Abdulaziz Road with King Khalid Road - Sakaka, as it is near Al-Jouf Plaza Center, and it is 20 km from Al-Jouf Airport and 1.0 km from the restaurant areas surrounding the hotel.

And its strategic location is preferred by many visitors, which makes it easy for them to reach many important centers around the hotel



FACILITIES

- » Gym
- » Parking
- » Lobby
- » Meeting rooms
- » Sky view restaurant
- » Canar Cafe
- » Kids Area

STAY CONNECTED throughout your stay...

المرافق



» مواقق

» بھو

» قاعات اجتماعات

» مطعم سكاي فيو

» مقهی کنار

، ركن الاطفال









BUSINESS PHILOSOPHY

Ewaa Express hotel believe in effective management and excellent relationships with the community is essential to our successful operation and profitable growth.

فلسفة العمل

يؤمن فندق ايواء اكسبرس يريدة أن الإدارة الفعالة والعلاقات الممتازة مع المجتمع أمر ضروري لتحقيق عمل ناجح ونمو مربح.

العملاء

عملائنــا هــم أســاس عملنــا. تــم تصميــم نظــام الإدارة الخــاص بنــا لتحقيــق رضــا العمــلاء بشــكل متفــوق علــى كـل المســتويات

CUSTOMERS

Our customers are the foundation of our business. Our Management System is designed to generate superior customer satisfaction at every level.

الموظفون

لشـركات الناجحــة مبنيــة علــى أشــخاص عملـون كفريــق مخلـص. يشارك موظفونـا ـــى الرؤيــة والرســالة لأعمالنــا

EMPLOYEES

Successful corporations are built around people who function as a loyal team. Our employees share in the Vision and Mission of our business.

الخدمة

مـن أجـل الحفـاظ على المنصب الرائد في سوق تنافسي. تميز الخدمة لعملائنا أمر حاسم لنجـاح فندقنـا

SERVICE

In order to maintain a leadership position in a competitive market. Service Excellence for our customers is critical to the success of our hotel.





الغرف و الأجنحة :

يقدم فندق ايواء اكسبريس - الجوڧ مجموعة من خيارات الاقامة للضيوڧ، تخدم الضيوڧ الذين يرغبون في البقاء لبضعة ايام و للذين يرغبون في البقاء لمدة تصل الى عام او اكثر، تشمل اماكن الاقامة شقق بغرفة نوم واحده أو غرفتين مفروشة بالكامل ومزودة بجميع الاحتياجات اللازمة التي تخدم ضوفنا،

- 45 غرفة عادية •
- » 55 غرفة ديلوكس
 - » 25 جناح

ROOMS & SUITES

Ewaa Express Hotel - Al Jouf offers a range of accommodation options for guests, serving guests who wish to stay for a few days and for those who wish to stay for up to a year or more, accommodation includes one- and two-bedroom apartments that are fully furnished and equipped with all the necessary needs that serve our guests,

which are as follows:

- » 45 Standard
- » 55 Deluxe
- 25 Suites



مطعم سكاي ڤيو

يمكنـك الاسترخاء والاستمتاع بوقتـك خـلال تنـاول الطعـام المميـز فـي مطعـم سـكاي فيـو حـول حـوض السباحة، والاستمتاع برؤيـة المنظـر الحصـري الخـلاب لمدينـة الشـاطئ. و مطعـم سـكاي فيـو يتسع لحوالـي 60 شخص للإسـتمتاع بتشـكيلة لذيــذة مـن المذاقــات المحليــة والعالميــة تشـمل الأكلات الخفيفــة والسندوتشــات والمشــروبات الساخنةوالبـاردةوالتمتعبالاطالةالفريـدةوالحصريةلمدينـةالشاطئ

Sky View Restaurant

You can relax and enjoy your time while dining in the Sky View restaurant around the swimming pool, and enjoy seeing the exclusive and stunning view of Al shatea city. And Sky View Restaurant accommodates about 60 people to enjoy a delicious variety of local and international tastes, including light food, sandwiches and drinks. hot and cold and enjoy the unique and exclusive view of Al shatea city



خدمه تقديم الطعام :

- ۰ مطعم رئیسی
 - › سکای فیو
 - » خدمه غرق

ذوق واستمتع بالتناغم بين المطبخ العالمي و المطبخ العربي والأطباق الفاخرة التي ترضي ذوقك فـي مطعم فندق ايواء اكسبريس - الجوف حيـث يقـدم .اطبـاق فريـدة و متنوعـة مـن ابتـكار كبـار الطهـاة وفريـق عملهـم تتمثـل فـي قوائـم طعـام تهـدف إلى تلبيـة احتياجـات جميع ضيوفنـا . يقدم مطعمنـا مجموعـة جذابة مـن النكهات العربيـة والعالمية فـي أجواء راقيـة. يتمتـع المطعـم بـضـوء نهـار طبيعـي وتصميـم مذهـل والإشراق اليومـي فـي جـو مـرح وأنــق خلال ساعات اللبـل على طـاولات هـادئة تغمـر المـكـان بـحـو مـن النقاء و الراحة.

CATERING SERVICE:

- » Main Restaurant
- » Sky View
- » Room Service

Taste and enjoy the harmony between the international cuisine and the Arabic cuisine and the luxurious dishes that satisfy your taste In the restaurant of Ewaa Express Hotel - Al Jouf, where it serves unique and varied dishes created by the chefs and their team, represented in menus that aim to meet the needs of all our guests. Our restaurant offers an attractive combination of Arabic and international flavors in an elegant atmosphere. The restaurant enjoys natural daylight, stunning design, and daily brightness in a fun atmosphere. And elegant during the night hours on quiet tables flooding the place with an atmosphere of purity and comfort.





الاجتماعات والأحداث

يسعى ايواء اكسبريس - الجون يكـون المقصـد الأهـم والأكثـر تميـزًا للإجتماعـات والمناسـبات الخاصـة ممـا يتوفـر لدينـا مجموعة مختلفة من غرن الإجتماعـات وتتسـع إلـى 80 شخصاً و المجهـزة جيـداً بأعلـى درجـات التكنولوجيـاوأحـدث التقنيـات السـمعية والبصرية وخدمة الوايفـايالمجانية. التركيز على الاهتمـام بالتفاصيل والمكان غير التقليدي يضمنان أن تكون كل مناسبة جديـرة بالملاحظـة والتذكـر ففريقنــا المحتــرف والمدرب جيـدًا يهتـم بـأن يجعـل كل مناسبة ناجحـة ولاتنسـى . الاعـداد لإجتماعاتكـم أو حفلاتكــم مـع تنــاول العشـاء أو وجبة الغــداء أو الاسـتراحة لشـرب القهـوة. يســاعد الطاهــي المحتــرف وفريــق عملـه علــى إضافــة نكهــات مختلفــة للـــدث الــذي تقيمــه ويجعلـه حدثــا لا ينسـى

MEETING & EVENTS

Ewaa Express - Al-Jouf seeks to be the most important and distinguished destination for meetings and special events. We have a variety of meeting rooms that can accommodate up to 80 people and are well-equipped with the highest levels of technology, the latest audio-visual technology and Wi-Fi. free wifi. The focus on attention to detail and the unconventional venue ensure that every occasion is noteworthy and memorable. Our well-trained and professional team is dedicated to making every occasion successful and memorable. Preparing for your meetings or parties with dinner, lunch or a coffee break. The professional chef and his team help to add different flavors to your event and make it an unforgettable event.



"Inside or Outside
YOU WORK IT OUT.

"

"Fuel yourself UP

for the Day...
with a healthy breakfast

الترفيه واللياقة البدنية

تحكي الخدمات الترفيهية في فندق ايواء اكسبريس قصة فى فن الاسترفاء وتدليـل النفس. يضم ايـوا اكسبريس مجموعـة مـن أجهـزة اللياقـة البدنيـة و المدربيـن المتميزيـن لتوفـر فـي آن واحـد مركـز صحي على أحـدث طـراز للرجـال.

RECREATION & FITNESS

Gym ,,, by slang definition the place to work-out joyfully, keep fit, and stay healthy.

Ewaa Hotels fellows designed it for you, for your work out. You need to simply jog, walk, exercise or work-out. Just pullout your sports suit, legging and running shoes and straight to the E-waa Gym.

You are the only one to decide, and do whatever you want & Exercise as much as you can and want. Less or more exercising... it is there for you....



KANAR CAFÉ

The Kanar Café is an ideal venue for meetings with wonderful variety of fresh drinks including the best of delicious hot drinks, pastries, desserts, sandwiches and other snacks.

مقهى الكنار

يعـد مقهـى الكنــار مكانــاً مثاليــاً للاجتماعــات مـع اختيـــارات رائعــة مــن المشــروبات الطازجــة بينهـــا أفضــل أنـــواع المشــروبات الســـاخنه والمعجنـــات الشــهية، والحلويـــات، والسندويتشـــات المتنوعــة، وغيرهــا مــن الوجبــات الخفيفــة

Fill Your MORNING

with delicious Caffee & Fresh Juices

"



تواصل و اجتمع

يسعى ايوا اكسبريس ليكون المقصد الأهم والأكثر تميزاً للاجتماعات والمناسبات الخاصة ونوفر لـك احـدث التكنولوجيـا و التقنيـات السـمعية والبصريـة و خدمـة الــواي فــاي المجانيـة. التركيــز علــى الاهتمـام بالتفاصيـل والمــكان العصـري يضمنــان أن تكــون كل مناسبة جديــرة بالملاحظة والتذكــر. ففريقنـا المحتــرف المــدرب جيــدا يهتــم بـأن يجعـل كل مناســـة ناجحــة ولا تنســى.

للاستفسار والحجز الرجاء الاتصال على الرقم المجانى: 92000004

CONNECT SOCIALISE, MEET

Ewaa Express Hotel is the ultimate destination for meetings and special events. We offer exclusive customized services, décor and facilities to suit the needs of both corporate and leisure guests.

All meeting halls offer free Wi-Fi internet access and are equipped with the latest audiovisual technology.

For more information or to make a reservation please call:

Take Your Next Event to the EXECUTIVE LEVEL.



"The best view in the world"

الفوائد الإضافية

تعـد العائـلات مكونًـا حيويـا لنجـاح فنـادق إيـواء اكسـبرس، ونحـن نفخـر بقدرتنـا علـى ضمـان تمتـع جميع أفـراد العائلـة بتجربـة لا تنسـى. فنـدق إيـواء اكسبرس هـو ذو توجـه عائلـي يحتـوي على مرافق ترفيهيـة للاطفال والمراهقــن.

بينمـا يسـتمتع الأطفـال بالمرافـق الترفيهيـة ، يمكـن للآبـاء الاسـتفادة مـن منتجـع إيـواء إكسـبرس المجهـز بالكامـل والـذي يوفـر مـلاذاً للبالغيـن والمسـافرين المشـغولين الذيــن يتطلعــون للاســترفاء.

ADDED BENEFITS

Families are a vital component to the success of **EWAA EXPRESS HOTELS** and we pride ourselves on our ability to ensure that everyone in the family has a truly memorable experience. Family-orientated **EWAA EXPRESS HOTELS** have Entertainment Facilities for Kids & Teenagers.

While the children enjoy the E-Facilities, parents can avail of **EWAA EXPRESS HOTELS** fully-equipped Spa that provides an escape for adults and busy travellers who are looking to unwind.



" Everything right where you need it "

RIYADH

Ewaa Express Hotel (Khurais)

Branch Rd 11553,

Kingdom of Saudi Arabia

Ewaa Express Hotel (Olaya)

T: +966 11 463 4629 Al Olya Dst. - Al Olya General Street, Al Olaya 11564

Kingdom of Saudi Arabia

Ewaa Express Hotel (Gaber)

T: +966 11 226 1057

Kingdom of Saudi Arabia

AL QASSIM

Ewaa Express Hotel (Buraydah)

T: +966 16 326 4504. Kingdom of Saudi Arabia

AL- JOUF

Ewaa Express Hotel (Al-Jouf)

T: +966 54 142 1736 Kingdom of Saudi Arabia

IEDDAH

Ewaa Express Hotel (Rawdah)

T: +966 12 661 4734 Al Rawda, 00194 Jeddah. **Kingdom of Saudi Arabia**

Ewaa Express Hotel (Hamrah)

T: +966 12 650 4231

Kingdom of Saudi Arabia

Ewaa Express Hotel (Shatea)

T: +966 54 608 3009

Kingdom of Saudi Arabia

TABOUK

Ewaa Express Hotel (Buraydah)

T: +966 14 426 5442

Kingdom of Saudi Arabia